
Bestyrelsesmøde 13/9-2020 

 

Dagsorden. 

1. Ris og Ros. 

2. Økonomi. 

3. Medlemmer pt. 

4. Damedouble. 

5. Næste møde. 

6. Evt. 

 

1.  

- Forslag om og sælge nøddeblanding og chokolade i klubben. 

Bestyrelsen vil undersøge prisen på dette og mulighederne. 

- Forslag om et skuffedarium under baren til papir og diverse. 

Bestyrelsen mener ikke dette er nødvendigt, hvis der bliver holdt ryddeligt i baren. 

- Forespørgsel på løsning med og holde flere øl kolde, til arrangementer i klubben. 

Bestyrelsen finder en løsning inden næste arrangement. 

2. Økonomien 

- Økonomien i klubben ser fin ud. 

3. Medlemmer pt. 

- Pt. Er vi 57 medlemmer Pia Lauridsen og Bo Christiansen har meldt sig ud af klubben. 

4. Damedouble den 24. oktober. 

- Indtil videre 16/24 tilmeldinger indtil videre arbejder vi ud fra, at damedouble bliver afholdt. Vi 

tager selvfølgelig højde, for nye Corona tiltag. Vi sætter telt op og udvider vores eget telt så der 

bliver ekstra plads, derudover laver vi en ekstra bar i teltet for og undgå for mange mennesker 

baren. 

5. Næste møde. 

- Næste bestyrelsesmøde finder sted d. 4/10-2020. kl. 11.  

6. Evt. 

- Bestyrelsen opfodrer til at man fortsat spritter af på maskiner, håndtag og diverse. Når man 

afslutter sin barvagt. 

- Bestyrelsen opfordrer til at man ikke tager børn med i klubben i hverdagene, når der er mange 

kampe for at mindske smittefaren. 


